



Beautiful cities all year round...

INSPIRATIONEN FÜR ALLE JAHRESZEITEN

INSPIRATION HANDBOOK BY TERRA GROUP



Terra[®]
Group

TERRA GROUP. Gemeinsam schaffen wir eine noch schönere Zukunft
TERRA GROUP. Together we create more beautiful tomorrow

*Mit den Jahreszeiten ändert sich die
Umgebung - auch im öffentlichen Raum.
Die gleiche Flexibilität ist auch von
städtischen Dekorationen zu erwarten...*

*Our surroundings change every season,
therefore, public spaces change too.
The same flexibility is required from
urban decorations...*

LASSEN SIE SICH INSPIRIEREN
GET INSPIRED

The logo for Terra Group, featuring the word "Terra" in a large, bold, white sans-serif font with a registered trademark symbol, and the word "Group" in a smaller, white sans-serif font directly below it. The logo is set against a solid green rectangular background.

Terra[®]
Group







Frühling

Die Zeit für Blumentürme voller Stiefmütterchen
sowie Osterdekorationen!

Spring

It's time for the Flower Towers full of pansies
but also for the Easter decorations!

6 - 19



Sommer

Die Saison für Anpflanzungen in Kaskadenkonstruktionen
und Stadtblumentöpfen in vollem Gange.
Kleine Architektur erscheint auf den Straßen und Plätzen.

Summer

It's the planting season for the Flower Towers and urban pots.
Small architecture appears in streets and squares.

20 - 43



Herbst

Stadtblumentöpfe in der XXL-Größe und
Kaskadenkonstruktionen werden mit Heidekraut bepflanzt
– die Stadt blüht wieder auf.

Autumn

Urban pots XXL and the Flower Towers are filled up with
heather – the city is blooming again.

44 - 59



Winter

Die Zeit für Weihnachtsüberzüge
für Kaskadenkonstruktionen sowie
Weihnachtsdekorationen.

Winter

It's time for Christmas urban decorations
and Christmas covers for the Flower Towers.

60 - 73

Frühling

Im Frühling beginnt nicht nur ein Vegetationszyklus vieler Pflanzen, sondern auch die Arbeit an Stadtraumgestaltung.

Spring

Spring is the beginning of a plant vegetation cycle, but also it is the moment when all works over the public space arrangement start.



Blumentürme
The Flower Towers

Terra[®] *Easter*

Osterdekorationen XXL
The Easter decorations XXL







Blumentürme

The Flower Towers

Es lohnt sich, die Frühlingszeit für die Einführung der ersten Dekorationen zu verwenden. Blumentürme können schon im Frühling mit Stiefmütterchen bepflanzt werden.

This period of time is worth bringing some first decorations to the area. The Flower Towers can be already planted with pansies.





Blumentürme H1200
The Flower Towers H1200



www.blumentuerme.de
www.terra-flower-tower.com



www.blumentuerme.de
www.terra-flower-tower.com

Blumentürme H1200
 The Flower Towers H1200

Stiefmütterchen sind der beste Weg, um die graue Winterzeit endgültig zu verabschieden. Sie können auch den Frost überstehen. Blumentürme mit diesen Pflanzen kann man um zusätzliche Elemente bereichern - Hasenohren bewähren sich perfekt in der Osterzeit.

Pansies will effectively eliminate the last track of cold winter and additionally, without any problems, even if the frost occurs. Pansies in the Flower Towers can be diversified with some additional elements – bunny ears are a great idea for Easter!

Terra[®] *Easter*

Egg – Ajour-Ei *Egg - an openwork egg*

*Im Laufe der Zeit können Ajour-Eier verschiedene Formen annehmen
und sich neuen Umständen oder Wetterbedingungen anpassen.*

*Openwork eggs can gradually change their form to adjust
to the circumstances and weather conditions.*





Egg 100



www.terraeaster.com

Egg 75 & Egg 50 & Egg 100

Am Anfang dienen sie als Ostereier, die sich allmählich öffnen. Nach der Osterzeit verwandeln sie sich in eine Blumenschale. Im Herbst können sie mit saisonalen Pflanzen oder Fichtenzweigen gefüllt werden.

First, they are just Easter eggs, then they open up, so that they can change after Easter into a flower bowl, and in autumn – they become the place for needles of coniferous trees but also they can be the container for seasonal planting.



Eier in der Größe L
Eggs L

www.terraeaster.com

XXL-Ei

XXL Egg

Eine Idee zur Förderung der Gegend und eine schöne Dekoration! Auf der glatten Oberfläche eines Eis aus Glasfaser kann man ein beliebiges Bild platzieren.

An idea for promotion of the surroundings and an amazing decoration! On the smooth surface of this fiberglass egg, any image can be made. One just needs acrylic paints and lacquer for fixing.



Terra Easter

*Terra Easter*

Eier in der Größe XXXL & XXL & 2M
Egg XXXL & XXL & 2M

Terra Easter

www.terraeaster.com



Sommer

Im Sommer sind die Möglichkeiten der Bepflanzung von Blumentürmen und Pflanzgefäßen unzählig, zu den beliebtesten Pflanzensorten, die sich in fast jeder Stadt perfekt bewähren, gehören Pelargonie und Petunie – beständige und zugleich sehr effektvolle Pflanzen mit schönen Blüten.

Summer

Summer is the moment when there are plenty of possibilities to plant The Flower Towers and pots. The most popular flowers, which work almost in every city are surfinias and pelargonium – durable, strong and effective plants with a gorgeous inflorescence color.



Stilvolle Blumentöpfe
Stylish pots



Blumentürme
The Flower Towers
and hanging Flower Towers



Stadtmöbel
Urban Furniture







Stadtblumentöpfe in der XXL-Größe

Pots XXL

Stadtblumentöpfe sind nicht nur wunderschöne Dekorationen, sondern auch komfortable Stadtmöbel! Bunte Behälter kann man beliebig bepflanzen und dadurch in die Städte noch mehr natürliche Akzente einführen.

Urban pots are not only a nice decoration but also comfortable urban furniture! Color containers can be planted in any way, bringing more nature to cities.





TerraForm
the beauty of pure form

Blumentöpfe Gianto Sito
Gianto Sito pots

TerraForm
the beauty of pure form

www.terraformdesign.de
www.terraformdesign.eu



TerraForm
the beauty of pure form

www.terraformdesign.de
www.terraformdesign.eu

Blumentöpfe Plane Ring Lux
Plane Ring Lux pots

*Der Sommer ist die Zeit für Veranstaltungen im Freien. In den Städten entstehen die Erholungszone.
Mobile Blumentöpfe in der XXL-Größe erscheinen in öffentlichen Räumen!*

Summer is the time of open-air events, therefore, relaxation zones appear then. Mobile pots XXL start to pop up in the public area.



TerraForm
the beauty of pure form

Blumentöpfe Gianto Classic 80 & 95 & 120
Gianto Classic 80 & 95 & 120 pots

TerraForm
the beauty of pure form

www.terraformdesign.de
www.terraformdesign.eu





Blumenampeln Hanging Flower Towers

Blumenampeln bewähren sich perfekt dort, wo traditionelle Anpflanzungen im Boden unmöglich sind. Im Sommer können sie unter anderem mit Petunie oder Pelargonie bepflanzt werden.

Flower containers for lamps are a convenient solution for places without any possibilities of planting in the ground. In summer they can be planted with surfinias or pelargonium.





Blumenampeln W600/2
Hanging Flower Towers W600/2







Blumenampeln W600/2
Hanging Flower Towers W600/3



www.blumentuerme.de
www.terra-flower-tower.com





Blumentürme H700
The Flower Towers H700

www.blumentuerme.de
www.terra-flower-tower.com

Blumentürme

The Flower Towers

Pelargonie und ihre Sorten lassen eine vielfältige Komposition schaffen. Den Liebhabern klassischer Lösungen empfehlen wir Blumentürme mit Pelargonie – sie werden sich auch im Park in der Nähe vom Springbrunnen hervorragend präsentieren.

Pelargonium and its variety will create a diversified composition. The flower construction with homogeneous pelargonium will work as a basic decoration, also in a park or by a fountain!





Wir bepflanzen Ihre Stadt für Sie!

Wir arbeiten ein Projekt aus, kümmern uns um die Auswahl von Pflanzenmaterial und die Pflege. Die letzte Etappe ist die Lieferung und Montage der bepflanzten Produkte – alles nach dem früher vorbereiteten Plan. Der Höhepunkt dieses Prozesses ist der sofortige Endeffekt.





Blumentürme H1200 1/2
The Flower Towers H1200 1/2



www.blumentuerme.de
www.terra-flower-tower.com





Blumentürme H2000
The Flower Towers H2000



www.blumentuerme.de
www.terra-flower-tower.com





Stadtmöbel

Urban Furniture

*Der Sommer ist eine perfekte Zeit für die Umstellung der Möbel!
In den Stadtraum kann man Sitzbänke, Blumentöpfe und vieles, vieles
mehr einführen...*

*Summer is a great time for rearranging! Benches, seats, pots and much more can appear
in the cities...*





Runde Sitzbänke - Kollektion Zebra
Round Zebra Benches - Collection Zebra



Herbst

Haben Sie den Eindruck, dass die Städten im Herbst grau werden? Es muss nicht so sein! Nach der Blütezeit der beliebtesten Sommerblumen können solche Pflanzensorten wie Heidekraut, Chrysanthemen, Ziergräser und immergrüne Stauden in Blumentöpfen und Kaskadenkonstruktionen erscheinen.

Autumn

Is it getting grey in cities in autumn? It does not have to be like that! Some of the most popular plants stop their flowering, therefore, it is a perfect moment for planting heather, chrysanthemum, decorative grasses or evergreen specimens.



Blumentürme
The Flower Towers



Stilvolle Blumentöpfe
Stylish pots



Stadtmöbel
Urban Furniture



Terra
Group



Terra
Group







Herbstbepflanzung

Autumn planting

Im Herbst lassen bunte Kaskadenkonstruktionen die Anwesenheit von Farbe und Natur in den Städten verlängern. Dies ist besonders wichtig, wenn der Charme anderer Pflanzen vergeht.

In autumn, the color planters provide colors and nature to cities and the most important fact is that it happens when summer plants fade. One needs only a little bit of creativity to get a unique composition: in autumn, the Terra Flower Towers can be planted even with decorative cabbage or corncobs.





Blumentürme H1200
The Flower Towers H1200



www.blumentuerme.de
www.terra-flower-tower.com



www.blumentuerme.de
www.terra-flower-tower.com

Blumentürme H700
 The Flower Towers H700

Chrysanthemen werden aus dem Stereotyp einer „Friedhofsblume“ befreit. Es lohnt sich, ihre Vorteile auch unter anderen Umständen zu nutzen: Chrysanthemen bewähren sich als Dekoration des öffentlichen Raumes, als Bepflanzung der Blumentöpfe, Blumenkästen oder Kaskadenkonstruktionen.

Chrysanthemum is released from the stereotype of a plant reserved for a cemetery decoration. It is worth taking advantage of it in some other circumstances: chrysanthemum heads will work as public space decoration, an element planted in pots, containers or the standing Flower Towers.





Herbstliche Blumentöpfe

Autumn pots

Die richtige Wahl der Bepflanzung entscheidet oft über den Erfolg der Stadtraumgestaltung im Herbst. Ebenso wichtig sind die Behälter. Sie sollten so beständig sein, um auch ungünstige Wetterbedingungen zu überstehen. Zu den Kunststoffen, die gegen Risse und Absplitterungen beständig sind, gehören: Polyethylen, Cortenstahl und Beton.

Proper planting is a part of success in the autumn city arrangement. Equally important are the containers, which have to be durable to resist changeable weather conditions. The materials, which can guarantee no cracks or chips are: polyethylene, corten steel and synthetic concrete.





Blumentopf Gianto Classic 95
Gianto Classic 95 pot





Blumentöpfe Gianto Tablo & Gianto Classic 120/95/80
Gianto Tablo pot & Gianto Classic 120/95/80 pots





Stadtmöbel

Urban furniture

Stadtmöbel aus der Kollektion TerraCity werden die Stadt auch im Herbst erfolgreich verzieren. Sie sind absolut frostbeständig!

Urban furniture from the TerraCity collection will decorate your city also in autumn. They cannot be threatened by any frosts!





Set Triple für Gianto - Kollektion Wave
Triple Set for Gianto - Collection Wave



Winter

Der Winter ist oft mit einer Zwangspause in der Raumgestaltung verbunden. Es gibt jedoch mehrere Möglichkeiten, dies zu vermeiden!

Winter

Winter is the period which is usually connected with a break in the public space arrangement... However, there are a few ways to avoid it!

Terra[®]
Christmas

Weihnachtsdekorationen in der XXL-Größe

Christmas decorations in XXL size



Terra
Christmas



Terra[®] Christmas

Winterdekorationen Winter decorations

Weihnachtsüberzüge aus der Kollektion TerraChristmas verwandeln Ihre Kaskadenkonstruktionen in bezaubernde Weihnachtsbäume. Wählen Sie beliebige Dekorationen (Ketten oder Weihnachtskugeln), um auch in der Winterzeit eine wunderschöne Umgebung zu genießen...

The Flower Towers covers from the TerraChristmas collection allow to transform the construction into a Christmas tree. One just needs to choose some decorations, such as chains or baubles to enjoy beautiful surroundings, also in winter.

Terra
Christmas





Weihnachtsüberzug Terra Christmas Tree & Blumentürme
Terra Christmas Tree Covers & The Flower Towers

Terra
Christmas



Winter & Summer



www.terrachristmas.de
www.terrachristmas.com

Terra
Group

Weihnachtsüberzug Terra Christmas Ball & Blumenampeln
Terra Christmas Ball Cover & Hanging Flower Towers



Weihnachtsüberzug Terra Christmas Ball & Pyramide X-Mas Ball
Terra Christmas Ball Cover & the pyramid of X-Mas Balls

Terra
Christmas



Dekoration Rudolf & Weihnachtsüberzug Terra Christmas Tree
Rudolph & Terra Christmas Tree Cover

Terra
Christmas



Terra
Christmas



Ajour-Dekorationen Mund 2D & Eiszapfenreihe 2D & Zierband 3D
Openwork Decorations Mouth 2D & Row Of Icicles 2D & Ribbon 3D





Terra
Christmas

Ajour-Dekorationen Kugel 3D
Openwork Decorations Globus 3D

Terra
Christmas

www.terrachristmas.de
www.terrachristmas.com





Weihnachtsüberzug Terra Christmas Tree & Blumentopf Gianto Classic 120
Terra Christmas Tree Cover & Gianto Classic pot

www.terrachristmas.de
www.terrachristmas.com

In der Winterzeit müssen die Blumentöpfe nicht gelagert werden! Dank der robusten Materialien können sie im Außenbereich unbeschadet funktionieren. Mit einem kegelförmigen Überzug schaffen Sie eine originelle Dekoration, die dem Weihnachtsbaum ähnelt.

In winter, the pots don't have to be stored! Although they are outside, durable materials allow them to remain in the same condition. To create a seasonal decoration, the pots need to be complemented by a cone decorated with Christmas baubles, inspired by the shape of a Christmas tree.



Terra
Christmas

Schöne Stadt – das ganze Jahr über...
Beautiful cities all year round...

Terra[®]
Group



 **Kontakt**

Wir beantworten gerne alle Ihre Fragen.

www.terra-de.eu



Weronika Filipek

Brandenburg + Berlin, Sachsen-Anhalt,
Sachsen, Thüringen, Bayern

T: +49 30 12 07 46 90

M: weronika.filipek@terra-de.eu



Piotr Błaszyk

Nordrhein-Westfalen, Baden-Württemberg,
Rheinland-Pfalz, Saarland, Hessen

T: +49 30 12 07 46 90

M: piotr.blaszzyk@terra-de.eu



Katarzyna Rutkowska

Mecklenburg-Vorpommern, Niedersachsen + Bremen,
Schleswig-Holstein + Hamburg

T: +49 30 12 07 46 90

M: katarzyna.rutkowska@terra-de.eu



Ewelina Mirecka

Key Account Specialist

T: +49 30 12 07 46 90

M: ewelina.mirecka@terra-de.eu

 **Contact**

We will be happy to answer all your questions.

www.terra-uk.eu



Olga Fiedorowicz

Key Account Specialist

T: +48 513 041 847

M: olga.fiedorowicz@terra-uk.eu



Jolanta Lewandowska

Key Account Specialist

T: +48 68 455 62 69

M: jolanta.lewandowska@terra-uk.eu

Terra Group

*Gemeinsam sorgen wir für eine
noch schönere Zukunft!*

Mahlsdorfer Straße 61B
15366 Hoppegarten
bei Berlin

T. +49 (0) 30.12 07 46 90
F. +49 (0) 30.12 07 46 909
E: info@terra-de.eu

www.terra-de.eu

Terra Group

*create more
beautiful tomorrow!*

Alpha Business Center
ul. Wrocławska 17B
65-427 Zielona Góra

T: +48 68 455 62 69
F.: +48 68 414 54 25
E: info@terra-uk.eu

www.terra-uk.eu

The logo features the word "Terra" in a large, bold, white sans-serif font, with a registered trademark symbol (®) to its upper right. Below "Terra", the word "Group" is written in a smaller, white, lowercase sans-serif font. The entire logo is set against a solid green square background.

Terra[®]
Group